
 استهبان

گلايه شديد امام جمعه استهبان از كم توجهي 
مسئولين دانشگاه علوم پزشكي استان نسبت به 

 شبكه بهداشت و درمان استهبان
حجت الاسلام خاوري امام جمعه          : فاطمه پنجعلي  / سرويس خبري  

استهبان ضمن قدرداني از زحمات خانم دكتر تقوي و همكارانش در               
از : شبكه بهداشت و درمان استهبان، در جمع خبرنگاران اظهار داشت             

دكتر ايمانيه رييس دانشگاه علوم پزشكي شيراز و مشاور ايشان دكتر              
-همتي به شدت گلايه مندم كه به حرف مسئولان شهرستان توجه نمي             

كنند كه ما در مقابل امام جمعه استهبان پاسخگو          كنند و رسما اعلام مي    
امام جمعه استهبان درخصوص سفر وزير بهداشت و قول                 . نيستيم

در سفر  : تي اسكن اظهار داشت    مساعدت وي در رابطه با دستگاه سي        
وزير بهداشت و درمان به شهرستان استهبان، مسأله اختصاص يك                 
دستگاه سي تي اسكن به بيمارستان مطرح شد كه ايشان قول مساعدت               
داد، منوط بر اينكه دكتر ايمانيه رييس دانشگاه علوم پزشكي استان                
فارس ضرورت و احتياج استهبان به اين دستگاه را مكتوب به وزارت               
اعلام نمايند كه ظاهرا و متأسفانه هنوز اعلام نشده است در صورتي كه              

 .نياز به اين دستگاه در استهبان بسيار مشهود است
در جلسه تجليل از پزشكان         : حجت الاسلام خاوري همچنين گفت        

متخصص در استهبان، دكتر طالبي يكي از پزشكان متخصص چشم،               
قول داد كه همه يك روز جهت انجام عمل جراحي چشم به شهرستان                
استهبان بيايند، اما براي اين عمل دستگاهي لازم است كه قرار شد                   
توسط دانشگاه علوم پزشكي استان خريداري شود كه ظاهرا مبلغ آن              

ميليون تومان است، ولي متأسفانه اين مبلغ هنوز توسط دانشگاه                 17
 .تأمين نشده است

امام جمعه استهبان با توجه به كمبود پزشكان متخصص در استهبان كه              
اگرچه زحمات آنان قابل تقدير      : مشغول به كار و فعاليت هستند گفت       

گذرانند كه بنده از مسئولان دانشگاه علوم       است ولي دوران طرح را مي     
 .كنم فكري براي اين مسأله بكنندپزشكي خواهش مي

در جلسه تجليل از پزشكان متخصص كه        : حجت الاسلام خاوري افزود   
تعدادي از مديران دانشگاه حضور داشتند، اينجانب و مهندس سقايي              
نماينده و فرماندار از مسئولين دانشگاه درخواست اعزام يك نفر                  
متخصص راديولوژي نموديم و آنها قول دادند كه اين كار انجام شود،             
ولي متأسفانه بعد از آن من بارها و بارها تماس گرفتم، حتي پيام                      

اي حاصل نشده است و در       گذاشتم و ايشان جواب نداد و هنوز نتيجه         
 .پايان به من گفتند ما در مقابل امام جمعه جوابگو نيستيم

امام جمعه استهبان در پايان اظهار اميدواري نمود كه انشاءاالله در آينده              
نزديك و با كمك و همكاري مديران و مسئولين دانشگاه علوم                    

 .پزشكي استان، مشكلات شبكه بهداشت و درمان استهبان نيز حل شود

 ني ريز
 بازديد وزير جهاد كشاورزي 

 از شهرستان ني ريز
: عليرضامقدسي/  سرويس خبري   

دكترخليليان  وزير جهاد                 
كشاورزي، دكتر جهانگير پر همت      
معاون آموزش ،تحقيقات وترويج      
وزارت جهاد كشاورزي، دكتر          
فلسفي معاون ترويج و مشاور وزير،      
مهندس خرد مديركل جهاد              
كشاورزي استان فارس ، مهندس         
سقايي نماينده مردم ني ريز و             
استهبان در مجلس شوراي اسلامي ،       

 .از شهرستان ني ريز بازديد نمودند
در اين بازديد مهندس خليليان             

وزير جهاد كشاورزي ضمن حضور  درگلزار شهداي ني ريز و اداي                
فقيه امام جمعه ني     ... احترام به مقام شامخ شهدا سپس در دفتر آيت ا            

ريز حاضر و با حضور مسئولين محلي  به بررسي مسائل و مشكلات                  
 .شهرستان در حوزه كشاورزي پرداختند 

سپس دكتر پر همت معاون آموزش، تحقيقات و ترويج وزارت                    
كشاورزي به همراه نماينده مجلس و هدايت معاون فرماندار از                     
بزرگترين طرح تحقيقاتي پرورش نهال كشور در بخش پشتكوه  و                 
همچنين باغات پسته بخش قطرويه شهرستان ني ريز بازديد و از نزديك            
با مسائل و مشكلات باغداران آشنا گرديدندكه دراين رابطه توسط                
دكتر پر همت دستورات لازم جهت پيگيري وحل مشكل كشاورزان و             

شايان ذكر است عمده مشكلات كشاورزان         . باغداران صادر گرديد     
هاي  كشاورزي منطقه مي     وباغداران شهرستان ني ريز كمبود آب  چاه        

هاي اخير باعث خشك شدن نيمي از             باشد كه به دليل خشكسالي        
درختان  باغات انار ، بادام ، پسته و انجير اين شهرستان گرديده  كه                    
علاوه بر خسارات جبران ناپذير موجب مهاجرت روستائيان به شهر                

لذا اگر مسئولين ذيربط  هرچه زودتر فكري به حال اين                . شده است 
موضوع نكنند بزرگترين قطب توليد انار ، پسته، بادام و انجير استان                

 . فارس در مسيرنابودي قرار خواهد گرفت 

 مراسم توديع و معارفه 
 رئيس جمعيت هلال احمر ني ريز برگزار شد

به گزارش روابط عمومي جمعيت هلال احمر استان فارس،  مراسم                 
توديع و معارفه رئيس جمعيت هلال احمر ني ريز با حضور آيت االله                 
فقيه نماينده ولي فقيه و         
امام جمعه، مهندس حسيني    
فرماندار، عباسي بخشدار      
مركزي و جمعي از             
مديران ادارات اين            

 .شهرستان برگزار گرديد
آيت االله فقيه در ابتداي         

: اين جلسه اظهار داشت       
جمعيت هلال احمر هميشه     
بايد آماده رويارويي با         
حوادث غير مترقبه باشد كه جمعيت هلال احمر استان فارس از اين                 

 .ويژگي برخوردار است
همچنين مهندس حسيني فرماندار ني ريز از جمعيت هلال احمر به                  

شائبه امدادگران در امر     عنوان تشكل موثر نام برد و از تلاش هاي بي           
كمك رساني به زلزله زدگان حادثه اخير شمال غرب كشورمان تقدير             

در ادامه اين مراسم حسين مذنب معاون امور                    .و تشكر نمود     
كه از طرف دكتر محمدرضا ابراهيمي، مديرعامل جمعيت              داوطلبان

هلال احمر فارس وظيفه ابلاغ حكم سرپرستي رئيس جديد شعبه ني ريز            
را برعهده داشت، جمعيت هلال احمر را يك نهاد مردمي معرفي نمود              

اين جمعيت متشكل از نيروهاي داوطلب در تمامي عرصه ها             : و گفت 
مذنب سياست جديد جمعيت هلال احمر استان فارس را                 .مي باشد 

امور جوانان،   جذب، آموزش و تربيت امدادگر از طريق معاونت هاي          
عنوان كرد و گزارشي از       امور داوطلبان و معاونت آموزش و پژوهش       

عملكرد اين جمعيت در حادثه اخير زلزله آذربايجان شرقي را ارائه                
 . نمود

در ادامه تنديس مهرورزي، لوح تقدير با امضاي دكتر فقيه رئيس                  
جمعيت هلال احمر جمهوري اسلامي ايران و دو عدد سكه تمام بهار                
آزادي به حاجيه خانم فاطمه آزاد جهت قدرداني از وقف باغ فدك به               

 .اين جمعيت، تقديم گرديد
در پايان اين جلسه از زحمات محمدجعفر صحرا نورد رئيس سابق                  
جمعيت هلال احمر ني ريز تقدير و حكم سرپرستي اين جمعيت به                  
مهدي فيروزه تقديم گرديد و مديران ادارت شهرستان ني ريز با                   

 .اهداي لوح تقدير از زحمات محمدجعفر صحرانورد تقدير نمودند

لازم به ذكر است اين جلسه با حضور معاون امور داوطلبان، شاياني                  
رئيس اداره حراست، مرادپور مدير امور شعب و كارشناسان معاونت             

 .داوطلبان جمعيت هلال احمر استان فارس برگزار گرديد

 داراب
شهرداري داراب از برگزيدگان اولين جشنواره 

 هنري مجتبوي تقدير كرد -فرهنگي 
اولين جشنواره فرهنگي هنري مجتبوي      : شبنم حقيقت / سرويس خبري 

با حمايت ومساعدت شهرداري و معرفي نفرات برگزيده در شهرستان            
 .داراب به پايان رسيد

در آيين اختتاميه اين جشنواره كه سيداحمد علوي معاونت فرهنگي               
اداره كل فرهنگ و ارشاد اسلامي فارس و جمع كثيري از مسئولين                 

-محلي و تعدادي از هنرمندان و نويسندگان توانمند و خلاق شهرستان            
هاي شرق فارس نيز حضور داشتند، رييس اداره فرهنگ و ارشاد                   
اسلامي داراب ضمن خيرمقدم به مسئولين و شركت كنندگان در برنامه           

پس : به تشريح و چگونگي برگزاري اين جشنواره اشاره كرد و گفت             
از انتشار و درج فراخوان جشنواره فرهنگي هنري مجتبوي به مراكز               

هاي استان با استقبال     علمي هنري و ادارات فرهنگ و ارشاد شهرستان         
نظير نويسندگان جوان و نوجوان روبرو شديم كه تا پايان وقت                  بي

اثر در رابطه با سيره اخلاقي و تربيتي حضرت            130مهلت ارسال آثار    
هاي مختلف همچون شعر،     در موضوعات و بخش    ) ع(امام حسن مجتبي  

مقاله، نقاشي، خوشنويسي، نمايشنامه و تحقيق و پژوهش به دبيرخانه              
جشنواره ارسال و جمع آوري گرديد كه پس از كدگذاري جهت                  
بررسي و ارزيابي در اختيار داوران جشنواره كه همگي از نيروهاي                
باسابقه و با تجربه دانشگاهي بودند قرار گرفت كه در مجموع آثار                  

اثر از سوي هيأت داوري به عنوان آثار برتر و برگزيده                 35ارسالي  
 .انتخاب و از صاحبان آنها تجليل شد

هادي بصيري رييس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامي داراب در ادامه از               
حضور گرم و پرشور مسئولين و هنرمندان از جمله حامي اين برنامه                

نظير مهندس علي ياري شهردار داراب تشكر و قدرداني كرد و                 بي
شوراي فرهنگي شهرداري را دست راستي براي اجراي اين گونه                  

هاي شهردار داراب در عرصه      ها دانست و توانمندي   ها و مناسبت  برنامه
هاي مديريت شهري را ستود و شهرداري داراب را جزو شهرداري                

رويكرد : پيشرو در عرصه فرهنگ و هنر قلمداد كرد و گفت                    
ها و ساير    شهرداري يك رويكرد فرهنگي است و از مسئولين ارگان            

تري به اين جشنواره داشته        مراكز فرهنگي انتظار داريم نگاه جدي         
باشند تا بتوانيم اين برنامه را در سال آينده با حضور مسئولان و                       

 .تر برگزار نماييمهنرمندان كشوري، با شكوه هرچه تمام
ابوذر علي ياري شهردار داراب نيز در اين مراسم كه در سالن آمفي                 

شهرداري داراب براي خدمت به         : تئاتر داراب برگزار شد گفت        
هايي از هيچ اقدام و كوششي           شهروندان و برگزاري چنين برنامه        

هاي كاري خود قرار     كند و آن را در رأس اولويت         فروگذاري نمي 
 .خواهد داد

سخنران بعدي اين جشنواره سيداحمد علوي معاونت فرهنگي اداره كل           
وي طي سخناني شهر داراب را آبروي ديرينه        . ارشاد اسلامي فارس بود   

وي آثاري  . ذكر كرد ) ع(تمدن و يادگار بسيار خوب امام حسن مجتبي        
هاي بعدي قرار گرفته بودند      كه در جشنواره برگزيده نشده و در رتبه        

اي ها تنها عده   در اين گونه رقابت    : را بسيار ارزشمند دانست و افزود       
 .شوندمعدود حايز رتبه مي
درخواست و پيشنهاد شما مردم و مسئولين               : وي همچنين افزود    

ولايتمدار داراب جهت برگزاري و گنجاندن اين جشنواره در سطح                
 .كشور را در شوراي فرهنگي استان مطرح خواهم كرد

در پايان اين جشنواره پس از قرائت اشعار چند شاعر فارسي در وصف              
، بيانيه هيأت داوران قرائت شد و       )ع(هاي بارز امام حسن مجتبي    ويژگي

هاي مفهوم كريم    هاي مختلف كه زيباترين جلوه      از برگزيدگان رشته   
را ارايه نموده بودند با هدايايي نفيس و         ) ع(اهل بيت امام حسن مجتبي    

 .ارزشمند تجليل به عمل آمد
شايان ذكر است اولين جشنواره فرهنگي هنري مجتبوي با همكاري               
شهرداري و شوراي شهر و اداره فرهنگ و ارشاد اسلامي و مجتمع                  

 .داراب برگزار شد) ع(علمي فرهنگي امام حسن مجتبي

 خرامه
 :فرماندار خرامه

 تشكيل تعاوني ها راهكار مناسبي 
 براي  حل مشكل اشتغال در شهرستان

تجميع سرمايه هاي پراكنده به همراه بهره مندي         : فرماندار خرامه گفت  
از تسهيلات دولتي و توسعه بخش تعاون و تشكيل تعاوني هاي كوچك             
و بزرك راهكار مناسبي براي حل مشكل اشتغال در شهرستان محسوب             

 .مي شود
به گزارش روابط عمومي     
فرمانداري خرامه،           
داريوش دهقان در جلسه      
كارگروه اشتغال شهرستان   

تحصيل :  اظهارداشت
كردگان حوزه هاي           
مختلف مي توانند با           

تشكيل تعاوني ها و متمركز نمودن دارايي هاي اندك خود و ساير                  
جويندگان كار علاوه بر توسعه اشتغال فرصت هاي بزرگي را در                   

 .راستاي سرمايه گذاري در شهرستان فراهم آورند
وي وجود موقعيت خوب شهرستان، آب و هواي مساعد و زمينهاي                

با برنامه  : حاصلخيز را از جمله مزاياي شهرستان خرامه برشمرد و افزود          
توان زمينه ايجاد اشتغال پايدار را به ويژه در بخش              ريزي مناسب مي  

 .كشاورزي در اين شهرستان رقم زد
فرماندار خرامه با اشاره به توانمندي هاي شهرستان خرامه براي بهبود              

در شهرستان استعدادهاي بسيار زيادي براي           : وضعيت اشتغال گفت    
بهبود وضعيت اشتغال وجود دارد كه بايد در ابتدا اين استعدادها به                  
شايستگي شناخته شود و سپس براي استفاده صحيح از آنها براي بهبهود             

روند ايجاد فرصت هاي شغلي      : دهقان بيان داشت  . وضعيت تلاش كرد  
در شهرستان بايد تسريع داده شود و در اين راستا تمام ادارات و                     

 .سازمان هاي دولتي بايد از ظرفيت هاي در اختيار خود استفاده كنند
بازديد اعضا از محل اجراي طرح هاي اشتغالزا، اجراي طرح پرورش               
پرندگان خانگي نظير مرغ و خروس، ارسال طرح هاي ارائه شد به                   

از  پس از مصوب شدن به كارگروه اشتغال استان            كارگروه شهرستان   
جلسه كارگروه اشتغال شهرستان خرامه با           .مصوبات اين جلسه بود     

 .فرماندار و اعضا در فرمانداري برگزار شد

 بهبهان
 در بهبهان 3برگزاري طرح اردوي هجرت 

به گزارش روابط عمومي و تبليغات                : خليجي/ سرويس خبري   
نمايندگي ولي فقيه ناحيه بهبهان؛ سروان اميانپور مسئول بسيج                     

 3سازندگي ناحيه مقاومت بسيج بهبهان در مورد اردوهاي هجرت                 
مدرسه را در سطح       35بسيج سازندگي در تابستان امسال تعداد         : گفت

شهرستان بهبهان، آغاجري و زيدون در مقاطع ابتدايي، راهنمايي و                
مورد مرمت، زيبا سازي و          3دبيرستان در قالب اردوهاي هجرت          

  .بهسازي قرار داد

 وضعيت تيم هندبال بهبهان 
 همچنان بلاتكليف است

در يك هفته مانده به آغاز ليگ برتر         : رئيس هيئت هندبال بهبهان گفت    
هندبال كشور، وضعيت نماينده بهبهان در اين مسابقات همچنان                   

 .نامشخص است

وگو با خبرنگار فارس در بهبهان درباره             شاهرخ آذرحزين در گفت     
آخرين وضعيت تيم هندبال بهبهان براي شركت در اين دوره از                     

تلاش بسياري براي     : مسابقات ليگ برتر هندبال كشور اظهار كرد            
حضور نماينده بهبهان در اين دوره از مسابقات ليگ برتر هندبال كشور            
انجام داده تا زحمات يك سال گذشته ما براي ماندن در ليگ به هدر                  

شركت فولاداكسين با توجه به مشكلات مالي        : وي تصريح كرد  . نرود
كه دارد تمايلي براي          

داري نداشته و       ادامه تيم 
هاي   ها و سازمان     شركت

خصوصي و دولتي بهبهان     
نيز يك قدم براي اعتلاي      
ورزش اين شهرستان و        

 .دارند جوانان آن برنمي
رئيس هيئت هندبال بهبهان    

همه :  خاطرنشان كرد   
گويند اما    هاي خود از دلسوزي براي ورزش مي          مسئولان در صحبت  

 .كنند رسد همه خود را سرگرم كارهاي ديگر مي وقت عمل كه مي
در حال حاضر موضوع شركت تيم بهبهان در مسابقات            : وي ادامه داد  

هندبال از طريق استانداري دنبال شده و در شوراي ورزش استان نيز                 
 .شود مطرح شده و نتيجه پاياني اعلام مي

: آذرحزين در ادامه درباره كادر فني تيم هندبال بهبهان نيز گفت                  
عباس اسماعيلي كه در دوره گذشته سرمربي تيم بود اعلام                      غلام

خستگي كرده و در صورت حضور اين تيم در ليگ برتر، وي با آن                  
 .همراه نبوده و شخص ديگري جذب خواهد شد

همچنين بنده كه به عنوان سرپرست تيم در خدمت بازيكنان           : وي افزود 
بودم نيز در صورت حضور تيم در ليگ برتر همراه تيم نبوده و فرد                  

 .ديگري به عنوان سرپرست تيم معرفي خواهد شد
 60رئيس هيئت هندبال بهبهان با بيان اينكه فرماندار اين شهرستان قول              

: ميليون تومان به تيم هندبال داده اما عمل نكرده است، خاطرنشان كرد            
ميليون   60فرماندار بهبهان با آگاه شدن از مشكلات تيم قول پرداخت             

 .تومان به ما داد كه متاسفانه تا امروز يك ريال نيز پرداخت نشده است
براي راه افتادن تيم و رضايت بازيكنان از          : وي در ادامه تصريح كرد     

هاي شخصي خود نيز        وضعيت پرداخت دستمزدها، حتي از حساب         
 .ايم برداشت كرده و به بازيكنان پرداخت كرده

ميليون تومان از حساب       13براي مثال بنده تنها       : آذرحزين ادامه داد  
ام بود برداشت كرده و        شخصي خودم كه متعلق به زندگي و خانواده         

ام كه    در هندبال بهبهان در دوره گذشته ليگ برتر كشور خرج كرده             
 .هنوز يك ريال آن نيز به من برگشت داده نشده است

مهري مسئولان    سال از اين وضعيت بي      20ديگر پس از    : وي بيان داشت  
به ورزش بهبهان و هندبال اين شهرستان خسته شده و اگر بحث                      

 .دلسوزي است، از ما دلسوزتر نيز در اين شهر خواهد بود
رئيس هيئت هندبال بهبهان در پايان در خصوص بازيكنان تيم هندبال               

تاكنون هيچ يك از بازيكنان فصل گذشته با          : اين شهرستان اظهار كرد   
پيش رو، از ما        وجود مشخص نبودن وضعيت حضور تيم در ليگ            

نامه نگرفته و همه حتي مسعود ظهرابي كه حرف از پيوستن او                رضايت
 .الحجج سبزوار بود نيز در بهبهان ماندگار شده است به تيم ثامن

 هرمزگان
 مديركل ارشاد هرمزگان خبر داد؛

 اثر منتخب در جشنواره ضامن آهو 10رقابت 
كل فرهنگ و ارشاد        مدير  

در : اسلامي هرمزگان گفت    
ششمين جشنواره ملي تئاتر       
كودك و نوجوان ضامن         

اثر ارسال    70اثر از     10آهو  
شده به دبيرخانه رقابت نهايي     

 .كنند را دنبال مي
به گزارش خبرگزاري فارس     

زاده در جمع خبرنگاران با         الاسلام علي مريدي     از بندرعباس، حجت   
درصدي آثار ارسالي به دبيرخانه ششمين جشنواره            30اشاره به رشد     

ملي تئاتر كودك و نوجوان و نمايش عروسكي ضامن آهو، اظهار                 
اثر به    10اثر رسيده به دبيرخانه جشنواره ضامن آهو،           70از  : داشت

 .كنند فردا در بندرعباس دنبال مي  عنوان آثار برگزيده رقابت نهايي را
هاي خراسان رضوي،           هنرمند از استان          105:  وي افزود   

همدان، تهران و گلستان در اين جشنواره حضور خواهند               هرمزگان،
اين جشنواره به مدت پنج      : مديركل ارشاد هرمزگان ادامه داد     . داشت

شهريور تا يكشنبه دوم مهر ماه در فرهنگسراي طوبي                 28  روز از 
 .شود بندرعباس برگزار مي

در اين  : مريدي با اشاره به فرا رسيدن هفته دفاع مقدس، اضافه كرد              
 . شود جشنواره ملي از خانواده شهداي هنرمند و ايثارگر نيز تجليل مي

هاي جنبي مختلفي از قبيل نمايشگاه عكس              برنامه: وي بيان داشت   
رضوي، ايستگاه نقاشي كودكان، اهداي كتاب، نمايشگاه كودك و              

سازي و پخش زنده برنامه كودك و نوجوان           نوجوان، كارگاه عروسك  
 .شود صدا و سيماي مركز خليج فارس در اين جشنواره اجرا مي

علي رضايي، ايرج محمدي و فريبا        : زاده همچنين يادآور شد      مريدي
 .رييسي داوران مرحله نهايي اين جشنواره هستند

علاوه : مديركل فرهنگ و ارشاد اسلامي هرمزگان در پايان اضافه كرد          
هاي هنري آستان قدس       بر اين، با حضور مدير عامل مركز آفرينش          

نفر از فعالان جشنواره      10به  ) ع(رضوي، لوح نشان خدامي امام رضا        
 .شود اعطا مي

 كهگيلويه و بويراحمد
 نخستين شعبه بانك حكمت ايرانيان 

 در شهرستان ياسوج افتتاح شد
به مناسبت فرا رسيدن سـي و دومـيـن        :  نصراله پناهي/  سرويس خبري 

سالگرد هفته دفاع مقدس، نخستين شعبه بانك حكمت ايرانيان در استـان  
 .كهگيلويه و بويراحمد در شهرستان ياسوج افتتاح گرديد

در مـراسـم   
افتتاحيه اين 
شعبه دكتـر  
سيدحسـيـن   
ــري   ــابـ صـ
ــدار   ــان ــت اس
كهگيلويه و 
بويراحمـد،  
ــر   ــيـــ امـــ
ــپ    ــي ــرت س

دكتر عباس عسكرزاده مديرعامل بانك حكمت ايرانيان، غـريـب ديـن      
پرور مدير ارشد حوزه استانداري كهگيلويه و بويراحمد، سيـدمـحـمـد     
حسيني سرپرست و غلامرضا فلاح زاده معاون بانك حـكـم ايـرانـيـان          
منطقه فارس، بوشهر و كهگيلويه و بويراحمد، داود رحـيـمـي مـديـر          
روابط بانك حكمت ايرانيان، احمد رمضاني پـور سـرپـرسـت بـانـك           

هـا  حكمت ايرانيان شعبه ياسوج و جمعـي از مـديـران ارشـد بـانـك              
 .ومسئولان استان كهگيلويه و بويراحمد حضور داشتند

به گزارش خبرنگار اعزامي به شهرستان ياسوج؛ سرهنگ غلامرضا               
فلاح زاده معاون بانك حكمت ايرانيان منطقه فارس، بوشهر و                     

هاي كلان  كهگيلويه و بويراحمد طي سخناني به تشريح مهمترين برنامه         
اين بانك در آينده پرداخت و گزارشي از عملكرد بانك حكمت                  

 .ايرانيان در استان فارس ارايه كرد
سپس امير سرتيپ دكتر عباس عسكرزاده مديرعامل بانك حكمت               

هاي بازار پول و سرمايه و        جذب منابع از بخش    : ايرانيان اظهار داشت  
اي از منابع بهينه سازي شبكه شعب بانك براي            سوق دادن بخش عمده    

 هاي مؤثر  حضور در مناطق، ارزش آفريني براي مشتريان و ارايه پاسخ          
 

تر از رقبا به نيازهاي مشتريان از جمله اهدافي است كه بانك               و سريع 
دكتر عسكرزاده درخصوص     . كندحكمت ايرانيان آن را دنبال مي          

: استقرار تجهيزات مخابراتي و شبكه مركز داده اصلي بانك گفت               
افتتاح مركز داده اصلي بانك در اسفندماه سال گذشته با حضور                   
مسئولان عالي رتبه ارتش در راستاي ايجاد بستري مناسب با ساختاري              
متمايز براي مشتريان بانك حكمت ايرانيان صورت گرفت كه كمك             
شايان توجهي به بانك ارايه داد و بانك را در سطح بالايي قرار داده                  

افتتاح مركز ديتا   : مديرعامل بانك حكمت ايرانيان اظهار داشت       . است
سنتر بانك يكي ديگر از فازهاي كليدي و ضربتي بود كه در شبكه                  

ترين تجهيزات روز دنيا انجام شد و از             بانكي با استفاده از پيشرفته      
 .هاي بالايي برخوردار استقابليت

دكتر عباس عسكرزاده درخصوص پرداخت حقوق كاركنان ارتش             
هاي مؤثري كه   با عنايت به اقدام    : توسط بانك حكمت ايرانيان گفت     

هاي خودپرداز در سطح شعب بانك و         در جهت تهيه و نصب دستگاه       
اماكن مختلف عمومي و اقتصادي صورت پذيرفته، مسير انتقال نهايي            
حقوق كاركنان ارتش جمهوري اسلامي ايران به بانك حكمت ايرانيان           

 .فراهم شده و در هفته دفاع مقدس تحقق خواهد يافت
در راستاي افزايش ميزان     : امير سرتيپ دكتر عباس عسكرزاده افزود       

هاي فراواني انجام شده و با مشاركت       منابع بانك حكمت ايرانيان، تلاش    
واحد از واحدهاي مسكوني      1000صندوق بتاجا در مشاركت و ساخت       

هاي اوين فعاليت و مساعدت دارد و افتتاح مجتمع           برج از پروژه    10و  
ورزشي و فرهنگي منيريه از ديگر منابعي است كه در آينده              -تجاري  

 .به دست بانك حكمت ايرانيان افتتاح خواهد شد
وي در پايان از تلاش زايد الوصف و مساعدت دكتر سيدحسين صابري             
استاندار كهگيلويه و بويراحمد در راه اندازي اين شعبه تقدير كرد و               

هاي خستگي ناپذير سيدمحمد حسيني سرپرست،        نبايد از تلاش  : افزود
سرهنگ غلامرضا فلاح زاده معاون بانك حكمت ايرانيان منطقه فارس،           

پور سرپرست بانك    بوشهر و كهگيلويه و بويراحمد و احمد رمضاني          
 .حكمت ايرانيان شعبه ياسوج به سادگي گذشت

در پايان دكتر سيدحسين صابري استاندار جديد كهگيلويه و بويراحمد           
بسيار خرسندم كه امروز شاهد افتتاح نخستين شعبه بانك           : اظهار داشت 

اين شهرستان ولايي بيش از     . حكمت ايرانيان در شهرستان ياسوج هستم      
-شهيد تقديم اسلام و ميهن نموده كه بر خود تكليف و وظيفه مي              200

دانيم امكانات رفاهي و فرهنگي را در اختيار جامعه ايثارگر و هدف                
وي از مساعدت صميمانه دكتر عسكرزاده كه از همرزمان           . قرار دهيم 

 . وي در دوران دفاع مقدس بوده تقدير و تشكر كرد

 بوشهر
 :مديركل راه و شهرسازي استان بوشهر

 گناوه -شيف  -جاده بوشهر 
 شود برداري مي آذر ماه امسال بهره 

مديركل راه و شهرسازي استان            
پروژه راهسازي محور    : بوشهر گفت 

بوشهر ـ شيف ـ گناوه آذر ماه امسال         
به . شود  برداري مي   به طور كامل بهره   

گزارش خبرگزاري فارس از بوشهر       
عليرضا صفايي  در بازديد استاندار         

هاي راهسازي استان     بوشهر از پروژه  
جاده بوشهر   : بوشهر اظهار داشت     

كيلومتر طول دارد و در هشت قطعه اجرا شده                88ـ گناوه     شيف ـ
 .است

ميليارد تومان است كه        49اعتبار اجراي اين طرح        : وي بيان كرد   
ميليارد تومان آن پرداخت شده است و اين طرح آذر ماه                24تاكنون  

 .برداري خواهد رسيد امسال به طور كامل به بهره
برداري از اين     مديركل راه و شهرسازي استان بوشهر با بيان اينكه بهره           

كند خاطر نشان     تر مي   كوتاه كيلومتر مسير بوشهر به گناوه را       35طرح  
اين طرح تاثير بسزايي در رونق صنعت دريايي، تجارت و                   : كرد

 .پرورش آبزيان و گردشگري استان بوشهر دارد
خطه   مديركل راه و شهرسازي استان بوشهر در بازديد از قطعه شش                

خطه بوشهر به برازجان به طول        قطعه اول شش  : بوشهر به برازجان گفت   
ميليارد تومان اعتبار براي آن اختصاص         3 كيلومتر است كه امسال     15

خطه بوشهر به برازجان      قطعه اول شش  : عليرضا صفايي افزود  .يافته است 
 .درصد پيشرفت فيزيكي دارد 70كيلومتر طول دارد و بيش از  15

 65خطه ورودي بوشهر به برازجان در مجموع               شش: وي بيان كرد   
 .شود كيلومتر طول دارد و در چهار قطعه اجرا مي

استاندار بوشهر نيز در اين بازديدها با تاكيد بر اينكه توسعه استان با                  
هاي مورد    بيني  لازم است پيش  : شود گفت   اولويت راهسازي ميسر مي    

فضاي سبز و ساخت       هاي برق، ايجاد     نظر در بعد تامين مصالح پايه        
 .اي در اين جاده انديشيده شود اورژانس جاده

ساخت نمارخانه و سرويس       : فريدون حسنوند همچنين اضافه كرد        
ـ گناوه ضروري     شيف كيلومتري بوشهر  ـ    88بهداشتي در اين مسير       

گذار براي ساخت مجتمع خدمات رفاهي بايد          است و در جذب سرمايه    
 .وارد مذاكره شويم

 :فرمانده انتظامي استان بوشهر

 سارق كوچكترين مدرسه دنيا 
 در دير دستگير شد

فرمانده انتظامي استان بوشهر       
با تلاش و هوشياري          : گفت

پليس شهرستان دير در استان        
بوشهر سارق كوچكترين           
مدرسه دنيا در مدرسه كالو طي      
يك عمليات دستگير و روانه        

 .زندان شد
گو   و  اده  در گفت     ز  حيدر عباس 

در پي كسب خبري مبني بر وقوع يك         : با خبرنگار فارس اظهار داشت    
بلافاصله    »كوچكترين مدرسه دنيا    «مورد سرقت از مدرسه كالو           

روزي و گسترده خود به          و در تحقيقات شبانه      وارد عمل شد    پليس
مظنون كه پس از صحت و سقم موضوع ضمن                  »ح«فردي بنام    

در يك عمليات غافلگيرانه وي را دستگير         هماهنگي با مقامات قضايي   
 .كرد

هاي به عمل آمده توسط       بنابراين گزارش، متهم در بازجويي     :وي افزود 
اي   دير به سرقت وسايل و تجهيزات ماهواره        مأموران آگاهي شهرستان  

وسايل سرقت شده به        و اين   كوچكترين مدرسه دنيا اعتراف كرد        
 .مدرسه بازگردانده شده و سارق نيز روانه زندان شد
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 :شودو در روزنامه كثيرالانتشار جهت اطلاع عموم به شرح زير آگهي مي

 )سهامي خاص(نوآوران هوشمند جوان : نام شركت -1
 تهيه و پخش محصولات غذايي و خشكبار -بازاريابي : موضوع شركت -2
% 35باشد كه مبلغ يك ميليون ريال منقسم به يكصد سهم ده هزار ريالي با نام مي:  سرمايه شركت  -3

 .باشدآن تعهدي مي% 65آن نقدي و 
 -  110شـمـاره       -  5كوچه رضوان   -خيابان آموزش و پرورش   -بهبهان :  مركز اصلي شركت  -4

 6361973486كدپستي 
 از تاريخ ثبت به مدت نامحدود: مدت آن -5
 .باشداختيارات مديرعامل طبق مفاد اساسنامه مي -6
آقاي غلامرضا محمدي نيايي به سمت مديرعامل و سعيد شجاعـي  :  اعضاي هيأت مديره عبارتند از  -7

به سمت رييس هيأت مديره و محمد ايقان به سمت نايب رييس هيأت مديره همگي براي مدت دو سـال  
 .انتخاب شدند

با امضاي مديرعامل يـا  )  چك، سفته، بروات قراردادها( حق امضاي اوراق مالي و اسناد تعهدآور   -8
 .باشدرييس هيأت مديره همراه با مهر شركت معتبر مي

آقاي اميرحسين تبريزي به سمت بازرس اصلي و آقاي حبيب اله برزن بـه    :  بازرسين عبارتند اي  -9
 91/6/13 - 23467: شماره.                      سمت بازرس علي البدل براي يك سال مالي انتخاب شدند

 م  الف 8/175.                                           هاي شركت تعيين شدروزنامه رسالت جهت درج آگهي -10
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